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          На 65 с., 13 рисунков, 13 таблиц.Целью научно-исследовательской работы является изучение противоопухолевой активности «соединения 710», производного новой группы противоопухолевых соединений из класса нитрозоалкилмочевин, на модели асцитной карциномы Эрлиха у мышей линии BALB/с. Задачи, которые решались в ходе исследования:- на модели внутрибрюшинной инфузии у мышей линии BALB/c с трансплантированной опухолью Эрлиха оценить противоопухолевую активность соединения 710;- провести сравнительный анализ препарата паклитаксел, применяемого в интраперитонеальной химиотерапии, и нового отечественного соединения из класса нитрозоакилмочевин;- применить программное обеспечение (ПО) Pass Online для анализа биологической активности и токсичности соединения 710 и препарата паклитаксел у мышей линии BALB/c с трансплантированной опухолью Эрлиха;- выявить опасные факторы процесса работы научных сотрудников ФГБУ «НМИЦ онкологии им. Н.Н. Петрова» Минздрава России.Объект научно-исследовательской работы – соединение 710 из класса нитрозоалкилмочевин, синтезированное в ФГБУ «НМИЦ онкологии им. Н.Н. Петрова» Минздрава России. Предмет исследования – противоопухолевая активность соединения 710 в лечении мышей BALB/c с перевитой опухолью Эрлиха.Новизна работы заключается в: • исследовании противоопухолевой активности нового соединения 710 из класса нитрозоалкилмочевин, используя в эксперименте новый способ внутрибрюшинной инфузии, который практически не применяется в клинической практике;• проведении сравнительного анализа результатов эксперимента с базой данных программного обеспечения Pass Online по выявлению противоопухолевой активности и токсичности заданного соединения 710, возможности расширения базы данных Pass Online по данной модели опухоли на мышах.Соединение 710 показало свою эффективность на модели асцитной карциномы Эрлиха у мышей линии BALB/с. Данные, полученные с помощью программного обеспечения Pass Online, подтверждают противоопухолевый эффект соединения 710. Это делает крайне актуальным дальнейшие клинические исследования соединения с целью его будущего использования в клинической практике.
        

        
          On 65 pages, 13 figures, 13 tables.The purpose of the research work is to study the antitumor activity of "compound 710", a derivative of a new group of antitumor compounds from the class of nitrosoalkylureas, on the model of Ehrlich's ascites carcinoma in BALB/c mice. The tasks of the study: - to evaluate the antitumor activity of compound 710 using the model of intraperitoneal infusion in BALB/c mice with a transplanted Ehrlich tumo- to conduct a comparative analysis of the drug paclitaxel, used in intraperitoneal chemotherapy, and a new domestic compound from the class of nitrosoalkylureas;- to use the Pass Online software to analyze the biological activity and toxicity of compound 710 and paclitaxel in BALB/c mice with a transplanted Ehrlich tumor;- to identify dangerous factors in the work process of researchers of the Federal State Budgetary Institution "National Medical Research Center of Oncology named after N.N.Petrov" of the Ministry of Health of the Russian Federation.The object of the research work is compound 710 from the class of nitrosoalkylureas, synthesized at Federal State Budgetary Institution "National Medical Research Center of Oncology named after N.N.Petrov" of the Ministry of Health of the Russian Federation. The subject of the study is the antitumor activity of compound 710 in the treatment of BALB/c mice with transplanted Ehrlich's tumor.The novelty of the work is • study of the antitumor activity of a new compound 710 from the class of nitrosoalkylureas, using in the experiment a new method of intraperitoneal infusion, which is practically not used in clinical practice;• a comparative analysis of the results of the experiment with the Pass Online software database to identify the antitumor activity and toxicity of a given compound 710, the possibility of expanding the Pass Online database for this tumor model in mice.Compound 710 has been shown to be effective in a BALB/c mouse model of Ehrlich's ascitic carcinoma. The data obtained using the Pass Online software confirm the antitumor effect of compound 710. This makes further clinical studies of the compound with a view to its future use in clinical practice highly relevant.
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